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معاون بين الملل دانشگاه عملکرد دانشکده پرستاری و مامايی در 

بين المللی سازی را خوب ارزيابی كرد و از اجرای مدل اختيار 

كامل فرايند آموزش بين الملل با دانشکده ها به صورت پايلوت 

در دانشکده پرستاری و مامايی استقبال كرد.

جلسه بحث و تبادل نظر در خصوص مسائل دانشجويان بين الملل 

با حضور معاون بين الملل دانشگاه و معاونين آموزشی و اداری و 

مالی آن معاونت روز چهارشنبه 25 ارديبهشت 97 برگزار شد.

دكتر نيکبخت نصرآبادی، رئيس دانشکده پرستاری و مامايی در 

ابتدا فرارسيدن ماه مبارک رمضان را تبريک گفت و ضمن اشاره 

به سياست های رياست دانشگاه مبنی بر تمركز تصميم سازی ها و 

واگذاری امور به واحدهای محيطی، چابک سازی و درگير نشدن 

ستاد در تصميمات ريز و ايفای نقش نظارتی و حمايتی؛ هدف 

از تشکيل اين جلسه را گفتگوی متمركزتر بر مسائل و مشکات 

دانشجويان بين الملل دانشکده دانست.

رئيس دانشکده با اشاره به شروع بين المللی سازی دانشگاه در 

11.11. 2011 با پذيرش سه دانشجوی بين الملل از كردستان عراق 

در دانشکده پرستاری و مامايی گفت: فرايند بين المللی دانشگاه 

با دانشکده پرستاری و مامايی شروع شد و همواره سياست ما 

تمرکززدایی، سیاست معاونت بین الملل دانشگاه است

تبادل نظر درخصوص ارتقای فرایندهای آموزشی 
دانشجویان بین الملل
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همراهی و پشتيبانی از بين المللی سازی بوده است؛ در حال حاضر 

نيز 51 نفر دانشجوی خارجی بين الملل و 49 دانشجوی ايرانی 

مرتبط با پرديس كيش در دانشکده مشغول به تحصيل هستند.

وی از نهادينه شدن فرايندهای بين الملل در دانشکده پرستاری و 

مامايی سخن گفت و خاطرنشان كرد: تمام تاش ما اين بوده كه 

جدايی و انفکاک بين دانشجويان داخلی و بين الملل در دانشکده 

احساس نشود و حتی در جشنواره های دانشجويی مثل جشنواره 

غذا، راهيان نور، سفر اربعين و ساير برنامه های فرهنگی و آموزشی 

نيز دانشجويان بين الملل حضور داشته باشند؛ برای مثال امسال 

يکی از دانشجويان بين الملل ما جز دانشجويان نمونه در هفته 

آموزش معرفی شد.

بدنه  كه  است  اين  است  مهم  ما  برای  آنچه  كرد:  تصريح  وی 

هيئت علمی به فرايندهای بين الملل اعتماد داشته باشند و حس 

به علت صرفه جويی  آنها  به  نکنند كه مثاً در پرداخت هايمان 

و يا به بهانه صرفه جويی حقوق آن ها ناديده گرفته شده است.

پرداخت های  توجه  قابل  كاهش  به  اشاره  با  دانشکده  رئيس 

حق التدريس اساتيد در واحدهای آموزشی دانشجويان بين الملل 

اظهار داشت: يک زمانی اساتيد برای گرفتن درس با دانشجويان 

بين الملل با هم رقابت می كردند اما الآن از پذيرفتن واحدهای 

درسی بين الملل امتناع می كنند. چرايی اين تغيير مسئله ای است 

كه بايد آسيب شناسی شود. آنچه برای ما مهم است اين است كه 

بدانيم بايد انگيزه را در بين اعضای هيئت علمی افزايش دهيم نه 

اين كه خدايی نکرده باعث كاهش آن شويم. اگر معاونت بين الملل 

با فرمول خاصی هم در پرداخت حق التدريس دانشجويان بين الملل 

عمل كرده است اين نحوه محاسبه بايد اطاع رسانی شود.

نه طلب  تعاملی است  افزود: مدل همکاری دانشکده مدل  وی 

كارانه؛ اما ما انتظار داريم اعضای هيئت علمی اين فرايند را از 

خودشان بدانند و مزه بين المللی شدن را حس كنند.

رئيس دانشکده پرستاری و مامايی همچنين آمادگی اين دانشکده 

را برای راه اندازی رشته پرستاری در شمال عراق، تأمين استاد 

و مستقر كردن يک نيروی متخصص مسلط به زبان انگليسی و 

كردی از دانشگاه اعام كرد.

دكتر شهسواری، معاون آموزشی دانشکده نيز متمركز نبودن خدمات 

آموزشی برای دانشجويان بين الملل را از مشکات موجود عنوان 

كرد و گفت: در دانشکده به شکل هم زمان چندين كوريکولوم با 

هيئت علمی محدود در حال اجراست و اين نيازمند برنامه ريزی 

دقيق است. برنامه ريزی كه شرطش كنترل و مديريت دانشجو 

حتی از لحظه ورود و يا پذيرش است.

و  درسی  واحدهای  از  اطاع  عدم  از  دانشکده  آموزشی  معاون 

كارآموزی دانشجويان بين الملل، مکاتبه و تماس مستقيم معاونت 

بين الملل دانشگاه با اساتيد بدون اطاع معاونت آموزشی، هماهنگ 

دانشکده،  آموزشی  معاون  با  پرداخت های حق التدريس  نکردن 

مشکات موجود در سامانه سيپاد برای ورود نمرات دانشجويان 

بين الملل و آموزش بالينی دانشجويان بين الملل با توجه به آشنا 

نبودن دانشجويان با زبان فارسی به عنوان مشکات موجود در 

حيطه آموزشی دانشجويان بين الملل نام برد.
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دكتر سيانی، معاون بين الملل دانشکده نيز كاهش يک سومی 

مهم ترين  را  بين الملل  دانشجويان  دروس  تدريس  حق الزحمه 

مشکل و علت عدم تمايل اساتيد به تدريس دروس بين المللی 

دانست و در اين زمينه خواستار بررسی موضوع و كمک معاونت 

بين الملل دانشگاه شد.

دكتـر كردی، معـاون بين الملل دانشـگاه ضمن تائيد مشـکات 

و مسـائل موجود در زمينه آموزش دانشـجويان بين الملل گفت: 

همـه اينهـا نشـات گرفتـه از ايـن اسـت كـه صفـر تـا صـد كار 

دانشـجويان بين الملـل بـا دانشـکده ها نيسـت. صفـر تـا صـدی 

كـه طبيعتـاً بخـش مالـی را هم شـامل می شـود. وقتی شـما از 

مسـائل مالی دانشـجويان اطاعـی نداريد بنابراين ممکن اسـت 

در برنامه ريـزی جـور ديگـری عمـل كنيـد درحالی كـه ظـرف 

مالـی محدود اسـت.

معاون بين الملل دانشگاه عملکرد دانشکده پرستاری و مامايی در 

بين المللی سازی را خوب ارزيابی كرد و از اجرای مدل اختيار كامل با 

دانشکده ها به صورت پايلوت در دانشکده پرستاری و مامايی استقبال كرد.

وی تصريح كرد: من با سياست تمركززدايی معاونت بين الملل 

كه  است  اين  آل  ايده  معتقدم  و  گرفتم  عهده  به  را  دانشگاه 

دانشکده به صورت مستقل دانشجو را جذب كند و با معيارهای 

خودش پيش برود. 

دكتر كردی، جذب بيشتر دانشجويان از كشور افغانستان، راه اندازی 

اولين شعبه دانشگاه توسط دانشکده پرستاری و مامايی در شمال 

عراق و جذب اسپانسر خصوصی برای راه اندازی دانشکده پرستاری 

سليمانيه و استفاده از فرصت های حمايتی پژوهش های بين المللی 

را ازجمله راهکارهای پيشنهادی برای حل مشکات دانشکده در 

زمينه دانشجويان بين الملل عنوان كرد.

دكتر حسن زاده، معاون آموزشی پرديس بين الملل نيز ضمن تائيد 

مشکات موجود در سامانه سيپاد گفت: ما مشکل فارسی بودن 

سيپاد را داريم و پيگيری بسيار مفصلی در اين زمينه كرده ايم. 

متأسفانه با سيپاد مشکل داريم و كارشناس های ما دسترسی شان 

محدود شده است و يک كارشناس بايد تمام دروس 800 دانشجوی 

بين الملل را وارد اين سيستم كند و اين احتمال اشتباه را هم بالا 

می برد. ما پيگيريم تا برای ترم بعدی مشکل سيپاد را حل كنيم.

ارسال طرح  بر  مبتنی  را  پرداخت حق التدريس  وی همچنين 

درس، تقويم درسی و ورود نمرات و مطابقت واحد درسی با آنچه 

درس داده می شود، دانست و قول بررسی و اصاح پرداخت های 

رخ  پرداخت ها  در  اشتباهی  درصورتی كه  اساتيد  حق التدريس 

 داده باشد را داد.

دكتر حسن زاده ورود ناهمزمان دانشجويان بين الملل به دانشکده ها 

و گذراندن دروس مشترک به صورت مجزا را يکی ديگر از مشکات 

موجود دانست و گفت: خيلی از دروس دانشجويان مشترک است و 

اگر با هم ارائه شود يک سوم هزينه ها با اين مديريت كاهش پيدا كرد.

معاون آموزشی پرديس بين الملل گفت: طولانی شدن بی دليل 

بسيار  هزينه های  بين الملل هم  دانشجويان  آموزش  دوره های 

گزافی برای معاونت بين الملل دارد.

وی همچنين استفاده از دانشجويان دكتری توانمند برای آموزش 

به دانشجويان بين الملل را يکی از راه های كاهش حق التدريس ها 

بدون كم كردن كيفيت آموزش عنوان كرد.


